
országgyűlési képviselő

rra,

	

1679 4-9 G

2013 JAN 2 4 .

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

„Az Orbán-kormány drogpolitikájárő l”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban egyre többet lehet arról olvasni, hogy az Orbán-kormány hagyja leépülni az t
a drogkoordinációt és ellátórendszert, amit az els ő drogstratégia évtizedében sikerült úgy-ahogy
elérni .
Jelenleg hazánkban nincs elfogadott drogstratégia, amely mulasztásra már az állampolgári jogo k
biztosa is felhívta a figyelmet . Továbbá reálértéken a felénél is kevesebbet költ az állam a szóban
forgó területre, mint néhány évvel ezelő tt, zsugorodtak a pályázati pénzösszegek és a kábítószerügy i
koordináción dolgozó minisztériumi alkalmazottak számát is minimálisra csökkentették . A
helyzetet még . inkább rontja, hogy soha nem volt még ilyen rossz a kormány és a szakmai
szervezetek közötti kommunikáció .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan áll az Orbán-kormány drogstratégiája? Miért nincs jelenleg elfogadott stratégi a
illetve mikor lesz? A civil szervezeteket be kívánják-e érdemben vonni vagy folytatják
az eddigi gyakorlatukat?
Miért csökkent töredékére a kábítószer elleni küzdelemre szánt forrás az el őző évekhez
képest?
A civilek tudását és tapasztalatát eddig jól be lehetett csatornázni a kormányzat i
szereplőkhöz a kábítószerügyi koordinációs bizottságon keresztül . Miért veri szét a
Kormány ezt a bevált mechanizmust? Miért kívánják különválasztani a civil é s
kormányzati szereplőket?
Mi volt az oka annak, hogy a Kormány EMCDDA-nak küldött éves drogjelentéséből
töröltek 28 ezer karakternyi szöveget? Kérem, küldje meg nekem a jelentés teljes é s
rövidített változatát is !

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . január 16 .

r . Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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